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For English:
VANAF 13 JAAR
65-plussers ook welkom!

Aansluitend worden ze door de 
burgemeester ontvangen, wonen 
de raadsvergadering bij en praten 
na a�oop met raadsleden na. De 
gemeenteraad wil hiermee op
een leuke en persoonlijke manier 

toelichten hoe de gemeenteraad 
werkt en hoe besluiten tot stand 
komen. Burgemeester Maarten 
Divendal is voorzitter van de 
gemeenteraad. “Bij een leuke
besteding van de avond denkt niet 

iedereen meteen aan de gemeente-
raad. Dat heeft denk ik voor een 
belangrijk deel te maken met het 
feit dat niet iedereen weet hoe het 
er in de gemeenteraad aan toegaat. 
Door inwoners uit te nodigen als 
gast willen we dat op een makke-
lijke manier duidelijk maken. Als je 
weet hoe de gemeenteraad werkt, 
wat de taken zijn van de gemeente-
raad en welke middelen de 

De Ronde Venen - Geïnteresseerde inwoners die meer willen weten over 
het werk van de gemeenteraad zijn voortaan van harte welkom als gast 
van de gemeenteraad. Inwoners die zich hiervoor opgeven krijgen voor-
afgaand aan de vergadering een toelichting van gri�e en raadsleden.

Kijk als ‘Gast van de raad’ in de 
keuken van de lokale politiek 

De gemeenteraad in vergadering bijeen.  Foto: Gemeente De Ronde Venen.

gemeenteraad tot zijn beschikking 
heeft om dingen gedaan te krijgen, 
dan begrijp je beter wat er gebeurt 
en kun je het ook beter volgen.’’

Kennismaking met raadsleden en 
burgemeester
Als gast van de raad worden inwo-
ners die zich hebben opgegeven
op de dag van de raadsvergadering 
om 18.00 uur in het gemeentehuis 
verwelkomd door de gri�er en 
krijgen ze een korte introductie 
over het werk van de gemeente-
raad. Om 18.30 uur gaan ze onder 
genot van een eenvoudige maaltijd 
in gesprek met raadsleden over het 
raadswerk. Om 19.00 uur maken zij 
kennis met de burgemeester en 
volgt er een korte toelichting op
de punten die er die avond op de 
agenda van de raadsvergadering 

staan. Om 19.30 uur begint de 
raadsvergadering. Na a�oop
wordt de vergadering met een 
drankje nabesproken met raads-
leden en gri�e. 

Opgeven als gast van de raad
Inwoners die graag gast van de 
gemeenteraad willen zijn, kunnen 
zich hiervoor opgeven door een 
e-mail te sturen naar gri�er@
derondevenen.nl. Zij ontvangen 
dan nadere informatie over het 
programma. Als er meer belang-
stelling is dan plek, dan worden 
inwoners een volgende raads-
vergadering uitgenodigd. De
eerste gemeenteraadsvergadering 
waarbij inwoners als gast worden 
ontvangen is op donderdag 30 mei. 
De volgende vergaderingen zijn
op 26 september en 21 november. 

De Ronde Venen - Door heel
Nederland pakken op dit moment 13 
gemeenten de Buitenkans om meer 
kinderen aan het spelen en bewegen 
te krijgen. Ook gemeente De Ronde 
Venen doet mee. Buitenspelen is 
essentieel voor de ontwikkeling en 
de gezondheid van kinderen. Toch 
wordt er steeds minder buiten 
gespeeld, maar liefst 400.000 
kinderen spelen nooit buiten en dat 
moet snel veranderen. Ondersteund 
door de Buitenspeelcoalitie werkt
de gemeente samen met lokale
partners, kinderen en ouders aan
het weer leuk(er) maken van buiten-
spelen en het wegnemen van barri-
ères daarvoor. Met oog voor aanpas-
singen in beleid, fysieke ruimte en 
lokale activiteiten.

Aansluiting wijk en het 
programma
Wethouder Maarten van der Greft 
(Openbare ruimte) was meteen 

enthousiast over het programma: 
“Spelen staat hoog op de agenda. 
Het project past bij de visie om 
samen met inwoners de buurt in te 
richten. Samen gaan we iets moois 
neerzetten waar de kinderen in de 
buurt nog jaren plezier van hebben.” 
Proostdijland in Mijdrecht is de 
aangewezen omgeving om De 
Buitenkans in te zetten. Deze wijk 
biedt kansen voor verbetering en 
sluit goed aan op het doel van het 
project. Daarnaast kunnen we de 
kennis die we als gemeente met deze 
Buitenkans opdoen gebruiken bij het 
opstellen van onze nieuwe Speel-
beleid. Dit speelbeleid wordt eind 
2024 aan de gemeenteraad aan-
geboden ter besluitvorming.”

Iedereen denkt en doet mee
Om tot een speelplan voor de buurt 
te komen, brengt de Buitenspeelcoa-
litie zoveel mogelijk lokale stakehol-
ders bijeen. We brengen gezamenlijk 

Gemeente De Ronde Venen pakt de 
‘Buitenkans’ met beide handen aan

de buurt in kaart en alle speel-
plekken in de wijk worden gefoto-
grafeerd. “De samenwerking met 
verschillende partners en collega’s
in zo’n project is erg leuk en waarde-
vol”, vertelt Pauline van der Loo van 
de Buitenspeelcoalitie. “Buitenspelen 
staat echt centraal, maar hoe we het 
budget gaan besteden, laten we 
bewust open totdat we ook de 
ouders en kinderen hebben 
gesproken.” De beste buitenkans 
benutten is niet mogelijk zonder te 
luisteren naar wensen van buurtbe-
woners. Via gesprekken met ouders 
en buurtbewoners en een speur-
tocht/buurtsafari met kinderen uit 
de buurt, zoeken we naar de mooiste 
kansen. Daarom roept de gemeente 
alle bewoners van Proostdijland op 
om mee te doen. Nog voor de zomer 
starten we met een vragenlijst aan 
ouders van kinderen van de basis-
scholen. Houdt ook onze nieuwsbrief 
in de gaten voor meer informatie.

Eind 2025 meer speeluitdagingen 
in 25 gemeenten
Gemeente De Ronde Venen gaat als 
één van de eerste gemeenten aan de 
slag om kinderen de speelkansen te 
bieden die ze verdienen. Zo stimu-
leren we buitenspelen in de buurt

en bundelen we de krachten voor 
een mooi resultaat. Tot eind 2025 
ondersteunt de Buitenspeelcoalitie
in totaal 25 gemeentes met kennis, 
verbinding en co�nanciering. Dit
is mogelijk door de steun van het 
Ministerie van VWS.

Foto:  Buitenkans Persfoto.
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Abcoude – Vorige week dinsdag 
bracht burgemeester Maarten 
Divendal een bezoekje bij Ton en 
Thea Veenboer in Abcoude. Dit 
wegens hun diamanten huwelijk.
Ton en Thea komen oorspronkelijk 
uit Amsterdam waar Thea de zus van 
de vriend van Ton was. Zo hebben zij 
elkaar leren kennen, en dat heeft op 
12 mei in 1964 geleid tot een huwe-
lijk en nu dus tot dit mooie 60-jarige 

jubileum. Ze kregen twee zoons.
In 1974 kochten zij een woning in 
Abcoude, waar ze tot op heden nog 
steeds wonen. Ze genieten van het 
oma en opa zijn en hebben inmid-
dels ook een achter kleinzoon. 
Zoon Maikel is getrouwd met Aletta 
en zij wonen met hun twee kinderen 
Kevin en Robin in Abcoude, en zoon 
(Tom jr.) is getrouwd met Rosita en
zij wonen in Mijdrecht.

Burgemeester bezoekt 
diamanten echtpaar

Abcoude - Markeer alvast 25 en
26 mei 2024 in uw agenda, want dan 
vindt de tweejaarlijkse Open Atelier-
route van Abcoude weer plaats.
Maar liefst achttien professionele 
beeldende kunstenaars, – kunstschil-
ders, beeldhouwers, fotografen en 
een keramist – stellen hun ateliers of 
expositieruimtes open voor publiek. 
Het is de negende achtereen-
volgende keer dat deze succesvolle 
kunstmanifestatie wordt georgani-
seerd.
Op zestien adressen wappert 
komend weekeinde de rood-witte 
vlag die de ateliers en expositie-
ruimtes markeert. De locaties liggen 
in de kern van Abcoude en in het 
schilderachtige buitengebied aan
het Gein, in Driemond en aan de 
Voetangelweg.    
Het epicentrum van de Open Atelier-
route bevindt zich in De Opkamer,

op de eerste etage boven Café-
restaurant De Eendracht, Hoogstraat 
37 te Abcoude. Hier is tijdens de 
openingstijden van de ateliers ook 
de overzichtstentoonstelling met van 
elke deelnemer tenminste één kunst-
werk. De openingstijden zijn op alle 
locaties zowel op zaterdag als op 
zondag van 12.00 tot 18.00 uur. De 
entree is gratis.
Op zaterdag 25 mei vindt ook de 
achtste editie plaats van het Koren-
festival. Een groot aantal koren uit de 
hele regio komt naar Abcoude om 
hun stem te laten horen in de Dorps-
kerk aan het Kerkplein. ‘BeKOORlijk 
Abcoude’ begint zaterdag om
10.00 uur met optreden van Trijntje 
Oosterhuis en duurt tot ongeveer 
16.00 uur. Ook hier is de toegang 
gratis en iedereen is welkom om
te genieten van dit muzikale 
evenement.

Open Atelierroute Abcoude

De Ronde Venen - Om inwoners van 
De Ronde Venen te helpen bij het 
vergroenen van hun tuin, start vanaf 
24 mei een enthousiaste groep tuin-
coaches. Zij beantwoorden al uw 
vragen over het vergroenen en 
klimaatbestendig inrichten van uw 
tuin: wat doe ik aan wateroverlast in 
mijn tuin; welke planten doen het 
goed in mijn tuin (grondsoort); welke 
boom (die niet te groot mag worden) 
zet ik in mijn tuin voor schaduw; hoe 
sluit ik een regenton aan? Het maakt 
niet uit of u een dakterras, een 
balkon, een kleine tuin of grote kavel 
heeft, de coaches denken graag met 
u mee over mogelijkheden.

Voordelen groene tuin 
Een groene tuin biedt koelte op hete 
dagen en vermindert wateroverlast 
bij hevige regenbuien. Een groene 
tuin heeft een positief e�ect op onze 
mentale gezondheid, mensen voelen 

zich prettiger in het groen. Geluid 
wordt minder weerkaatst in een 
groene tuin ten opzichte van een 
betegelde tuin. Een groene tuin 
�ltert de lucht en �jnstof wordt

Maak je tuin groener, met hulp van
tuincoaches van het Groenblauw loket

afgevangen. Vogels, bijen en vlinders 
voelen zich thuis in een groene tuin.

Hoe werkt het Groenblauw loket? 
U kunt uw vragen stellen via de
telefoon 06 -2332 8445, of via de mail 
tuin@energieke-rondeveners.nl.
U kunt ook langskomen bij De Woud-
reus als het loket open is (vanaf 24 
mei). Dat is vooralsnog op dinsdag-
ochtend van 10.00 - 12.00 uur en op 
vrijdagmiddag van 15.00 - 17.00 uur. 
U wordt dan ontvangen door één 
van de tuincoaches en u kunt gelijk 
ook een kijkje nemen in de klimaat-
bestendige voorbeeldtuin. Het 
Groenblauw loket is een initiatief van 
de Energieke Rondeveners samen 
met NME-Centrum De Woudreus.
Het loket wordt mogelijk gemaakt 
met subsidie van de Rabobank. 
De Woudreus is gevestigd op de 
Pieter Joostenlaan 28a in Wilnis, 
achter De Willestee.

Een aantal van de enthousiaste 
tuincoaches.  Foto aangeleverd.

Vinkeveen - Op maandagochtend
27 mei a.s. is er in Sociaal Cultureel 
Centrum de Boei, Kerklaan 32 te 
Vinkeveen van 09.30 tot 12.00 uur 
weer het Repair Café.
Huishoudelijke spullen repareren
zit bij veel mensen niet meer in het 
systeem. Reparatiekennis verdwijnt 
snel. Dat is een bedreiging voor een 
duurzame toekomst en voor de 
circulaire economie, waarin grond-
sto�en telkens opnieuw kunnen 
worden gebruikt. Bij het Repair Café 
van Tympaan De Baat zijn vrijwilli-
gers aanwezig die de kapotte spullen 

of kleding gratis voor u repareren
en weer een nieuw leven geven.
Bij het Repair Café kunt u terecht 
voor allerlei reparaties zoals kleding, 
kleine elektrische apparaten, compu-
terapparatuur, stoelen en krukjes, 
houten speelgoed, porselein, aarde-
werk of wat u verder thuis tegen-
komt dat kapot is.
Kom het zelf ook eens proberen
op maandagochtend 27 mei a.s.
in De Boei.
De volgende Repair Café’s Vinkeveen 
zijn op maandagochtend 17 juni,
15 juli en 26 augustus.

Repair Café Vinkeveen open

Mijdrecht – Tijdens het Nederlands 
Kampioenschap ShowTwirl op
11 mei in Almere heeft een lid van 
TwirlPower, onderdeel van Muziek-
vereniging VIOS, zich weten te 
plaatsen voor het Europese Kam-
pioenschap. De 11-jarige Bente van 
Ballegooij behaalde een zilveren 
medaille en mag deel gaan uitmaken 
van de Nederlandse equipe.
Zaterdag 11 mei was het een span-
nende dag. Heel showtwirlend 
Nederland had zich verzameld in 
Almere voor het Nederlands Kampi-
oenschap ShowTwirl. Bente beoefent 
dit onderdeel nu anderhalf jaar en 
had zich in haar categorie geplaatst 
voor het Nederlands Kampioen-
schap. Tijdens deze wedstrijd zouden 
ook de tickets voor het Europese 
Kampioenschap verdeeld worden. 
Om hiervoor in aanmerking te 
komen moest je wel een podium-
plaats halen, dus goud, zilver of 
brons winnen. En je moest de mini-
male plaatsingspunten behalen.
ShowTwirl is een combinatie van 
twirlen (draaien) met de baton en 

daarbij andere accessoires. En het 
geheel moet een verhaal vertellen. 
Bente haar show gaat over een boze 
heks die een lieve heks wil worden. 
Met haar routine van twee minuten 
vliegt Bente met haar bezem over de 
vloer, brouwt ze een toverdrank en 
lukt het haar bijna om in een lieve 
heks te veranderen. Vele uren van 
training zitten er al in deze show. Op 
deze belangrijke dag ging de show 
erg goed en wat er misging met de 
attributen wist Bente tijdens de show 
onzichtbaar voor de jury op te 
lossen. En na een lange dag was daar 
de prijsuitreiking en kreeg Bente een 
zilveren medaille omgehangen voor 
haar tweede plaats en kreeg zij het 
felbegeerde EK-ticket. Van 10 t/m
13 oktober zal Bente in Eindhoven 
het op gaan nemen tegen deel-
nemers uit 12 landen. Het is haar 
eerste Europese Kampioenschap. 
Bijzonder detail is dat haar moeder, 
die toen bij VIOS Mijdrecht lid was,
in 2003 haar eerste EK draaide met 
ShowTwirl, onder leiding van 
dezelfde trainster als Bente nu heeft.

Zilver voor Bente van Ballegooi
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UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
(onder voorbehoud):
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen:
-   Eremedaille voor uitvinder Miriam Bosman van de vogelgriepsneltest
-  Familiedag Vinkefest
-   Ideeën uitgewisseld over drie varianten plannen Spoordijk
-   Open dag RTV Ronde Venen in Dorpsstraat Mijdrecht
Hele week vanaf 00.00 uur (herhaling op ieder even uur).

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO                             105.6 FM en internetstream.

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica

12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica

13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

Mijdrecht - Sinds kort heeft SunCare 
Mijdrecht twee allernieuwste Ergo-
line zonnebanken staan! Als bedrijf 
moet je altijd vernieuwen, oftewel 
up-to-date blijven. Deze week was 
het zover. Sinds donderdag staan er 
twee Vitality fusion 50’s. De aller-
eerste in deze regio!!
Maar wat kan de Vitality fusion 50 
allemaal? Fusion Technology combi-
neert voor het eerst Activating Light 
en Beauty Light. Blauwe Activating 
Light LED’s bereiden de huid voor op 
het zonnen en intensiveren de direct 
zichtbare bruiningsresultaten. Angst 
voor rimpels en voortijdige huidver-
oudering is de grootste belemmering 
voor het gebruik van zonnebanken. 
Daarom is bij de Vitality Fusion 50 in 
het bijzonder aandacht besteed aan 
de verbetering hiervan. Rode Beauty 
Light LED’s verzorgen de huid tijdens 
het zonnen en verbeteren bovendien 
de bruining. De interactie van de 
twee gecoördineerde lichtspectra 
maakt onvergelijkbare bruinings-
resultaten met gelijktijdige huid-
verzorging mogelijk.
Hoe nauwkeuriger het gebruikte 
lichtspectrum overeenkomt met het 
e� ectieve spectrum, hoe beter het 
geschikt is voor de zonsessie. De 
uitgebreide volledige uitrusting met 

Air Condition Plus, Aqua Fresh & 
Aroma, Surround Cooling inclusief 
afzonderlijk regelbare 3-zone venti-
latie, Cinematic Sound inclusief 
Bluetooth® en draadloos opladen 
maakt het verblijf in de zon tot een 
feest voor de zintuigen!
De zonnebank heeft ook Personal 
Sunstyle. Hiermee kun je kiezen uit 
drie individuele zonprogramma’s – 
van mild tot intensief. Zo krijgt 
iedereen zijn persoonlijke gewenste 
kleurtje.

Zonnestudio SunCare Mijdrecht heet 
iedereen van harte welkom direct 
vanaf zijn/haar 18e verjaardag. 
Vergeet niet dat wie achttien jaar is 
geworden op vertoon van een identi-
teitsbewijs tot uiterlijk 10 dagen na 
de feitelijke verjaardagsdatum als 
‘verjaardagscadeautje’ gratis één keer 
professioneel mag zonnen bij 
SunCare! De jarige krijgt dan een 
uitgebreide kennismaking met de 
apparatuur, advies over het eigen 
huidtype en bijbehorende type 
zonnebank, gebruik van cosmetica, 
enzovoort.

SunCare is zeven dagen per week 
geopend. Bozenhoven 19, Mijdrecht.
Telefoon 0297 - 255 455.

Nieuw bij zonnestudio SunCare: 
twee Vitality fushion 50’s

De bijeenkomst in de Willisstee op 14 mei 2024.  Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - Gemeente
De Ronde Venen organiseerde op
14 mei een vervolggesprek over het 
Oude Spoor. Tijdens de drukbezochte 
bijeenkomst werden denkrichtingen 
gepresenteerd voor de mogelijke 
inrichting van het Oude Spoor,
gebaseerd op de opbrengst van 
eerdere participatiebijeenkomsten. 
Ondanks dat veel inwoners op
voorhand tegen verandering op
het traject waren, vonden er soms 
verhitte, maar vooral veel goede 
gesprekken plaats. De uitkomsten 
van de avond worden verwerkt in het 
voorstel dat na de zomer naar de 
raad gaat.

Uitgebreide participatie
Gezien het belang dat inwoners 
hechten aan het pad, heeft de 
gemeente meerdere participatie-
bijeenkomsten georganiseerd. 
Tijdens het eerste gesprek op
12 februari is de nodige informatie 
opgehaald, net zoals tijdens de 

bijeenkomst van de werkgroep 
Kansen en Kwaliteiten op 15 maart. 
Ook via andere wegen kwamen er 
veel ideeën en opmerkingen bij de 
gemeente. Alle inbreng is verwerkt
in verschillende denkrichtingen voor 
de inrichting van het Oude Spoor.
Wethouder Anja Vijselaar waardeert 
het dat weer zoveel mensen naar
de participatieavond kwamen.
“Niet iedereen ziet het nut en de 
noodzaak van een � etsverbinding. 
Als college zijn wij het aan onze 
inwoners verplicht om het vizier op 
de toekomst te richten. In een groei-
ende gemeente horen veilige � ets-
verbindingen daarbij. Daarbij nemen 
we uiteraard alle feedback mee, 
zodat de gemeenteraad een welover-
wogen besluit kan nemen.”

Gescheiden wandel- en � etspad
De vroegere spoorlijn is een ruig pad 
waar � etsen en wandelen is toege-
staan. Door de huidige ondergrond 
maken vooral wandelaars er gebruik 

Drukbezochte inwoneravond 
over inrichting Oude Spoor

van. Het pad is slecht toegankelijk 
voor mensen die minder goed ter 
been zijn of ouders met kinder-
wagens.

Onderzoek
Het college heeft in haar coalitie-
akkoord afgesproken om onderzoek
te doen naar een � etsverbinding 
tussen Wilnis en Mijdrecht, met
een vrij liggend wandelpad. Met de 
bouw van de wijken Maricken I en II 
wordt het verkeer in de nabije toe-
komst drukker tussen de dorpen. De 
� etsverbinding over het industrie-
terrein is door het aantal afslagen en 
type verkeer niet optimaal veilig te 
krijgen. Door opties te ontwikkelen 
om het wandelen te scheiden van 
het � etsen op het Oude Spoor 
kunnen wandelen en de hond los 
laten lopen in de toekomst blijven 
bestaan.

Geen asfalt op het oude spoor
De gemeente vindt het belangrijk 
dat het pad zijn aantrekkelijkheid 
behoudt. Uitgangspunt daarbij is dat 
wandelen en � etsen van elkaar zijn 
gescheiden en er veel aandacht is 
voor het toevoegen van bomen en 
beplanting. Ook de nadrukkelijke 
wens om geen asfalt te gebruiken
is meegenomen in de uitwerkingen.

Presentatie
De gemeente heeft presentatie van 
de denkrichtingen gepubliceerd op 
www.derondevenen.nl/oudespoor, 
met daarbij nog de mogelijkheid om 
digitaal te reageren.

De uiteindelijke opbrengst van de 
participatie wordt vertaald in een 
ontwerp waarin alle belangen zoveel 
mogelijk terugkomen. Naar verwach-
ting gaat het voorstel in september 
naar de gemeenteraad.

EREBURGER

Vanaf najaar 1974 tot begin 1980 
was Gerrit Jan Bel redacteur van de 
huis-aan-huis-krant De Ronde Vener 
die verscheen in Mijdrecht, Wilnis en 
Vinkeveen. Bel maakte een aantal 
interviews met bekende dorpsge-
noten onder de kop ‘In gesprek met’. 
De gesprekken nam hij op met een 
bandrecordertje. Bij de bewerking 
van de interviews van toen is het 
mogelijk ook de stem van de spreker 
te laten horen. Leuk, omdat het kan 
helpen je een beter beeld van de 
persoon te vormen.

Dokter Van den Berg ereburger
Dokter Chr. L. van den Berg 
(geboren op 2 februari 1903) is 
ongetwijfeld één van de bekendste 
Mijdrechtenaren uit vorige eeuw 
geweest. 
In april 1929 opende hij zijn praktijk 
in Mijdrecht, waar hij vervolgens
42 jaar actief was als huisarts. 
Daarnaast vervulde hij ook tal van 

maatschappelijke functies. De 
waardering voor zijn inzet op die 
vele gebieden kwam verschillende 
keren tot uiting, zoals in 1969 toen 
hij de koninklijke onderscheiding 
Ridder in de Orde van Oranje-
Nassau ontving. In datzelfde jaar 
werd hij ook benoemd tot 
ereburger van de gemeente
Mijdrecht en bij zijn afscheid als 
huisarts in 1971 werd er een laan 
naar hem vernoemd.

Dokter Van den Berg beschikte over 
een eigenschap die door patiënten 
erg wordt gewaardeerd; hij 
verstond namelijk de kunst van
het luisteren. Dat kwam ook in zijn 
huisbezoeken tot uiting. Bij het 
betreden van de woning deed de 
arts voor onbepaalde tijd afstand 
van jas en hoed, waarmee hij 
toonde de tijd te nemen voor 
andermans problemen. Dit op
zich is al een lintje waard.

Een weergave van het gesprek met 
dokter Van den Berg is te lezen èn 
te beluisteren op de website van de 
historische vereniging De Proosdij-
landen. Zie hiervoor de website 
proosdijlanden.nl/ publicaties.
Via een link die is aangebracht in
de eerste woorden van zijn reactie 
op de gestelde vragen is hij te 
beluisteren. 
Eerder werden interviews met de 
Mijdrechtenaar Piet Gille, de Vinke-
vener Niek van Selm en Willem van 
der Breggen, de oudste inwoner 
van de Ronde Venen, geplaatst.

Dokter Van den Berg,
ereburger van Mijdrecht

Wilnis - Het lijkt haast te mooi om 
waar te zijn, maar op dinsdag 18 juni 
organiseert EHBO De Ronde Venen, 
bij voldoende aanmeldingen, deze 
avond voor € 25,– per persoon. 
Locatie: het zaaltje tegenover de

RK Kerk Sint Johannes de Doper, 
Burg. Padmosweg 270 te Wilnis, van 
19.30 tot 21.30 uur. Opgeven graag 
voor 11 juni 2024.
Wilt u met een groepje in uw eigen 
omgeving, of bij uw vereniging 

In één avond leren reanimeren willen leren reanimeren, neem
dan contact op en vraag naar
de mogelijkheden.

Nieuwsgierig geworden? Mail dan 
naar secretaris@knvderondevenen.nl 
of meld u aan op de Facebookpagina 
‘KNV EHBO De Ronde Venen’. 
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Foto:  Provincie Utrecht.

Regio - In de periode van donderdag 
6 juni 20.00 uur tot maandag 10 juni 
05.00 uur is de Mijdrechtse Zuwe 
(N201) afgesloten tussen de N196
in Amstelhoek en de Ho�and in
Mijdrecht door werkzaamheden.
De werkzaamheden betre�en groot 
onderhoud om de weg in goede en 
veilige conditie te houden. De werk-
zaamheden worden uitgevoerd door 
KWS in opdracht van de provincie 
Utrecht. Tijdens de werkzaamheden 
wordt onder andere nieuw asfalt 
aangebracht. Daarnaast worden 
nieuwe markeringen op de weg 
geplaatst en kleine reparaties 
uitgevoerd. 

Afsluiting en omleidingen
Om de werkzaamheden veilig uit
te kunnen voeren, moet de weg 
worden afgesloten voor al het 
verkeer. Voor doorgaand verkeer 

tussen Uithoorn en Mijdrecht wordt 
een omleidingsroute ingesteld via
de N521 (Zijdelweg), Beneluxbaan 
(Amstelveen), A9 en de A2. Er worden 
verkeersregelaars ingezet om het 
verkeer in goede banen te leiden

Voor �etsers verandert niets. Fietsers 
kunnen tijdens de werkzaamheden 
aan de N201 gebruik maken van het 
�etspad langs de weg. 

Nachtafsluitingen
Om een zo goed mogelijke bereik-
baarheid te houden, voeren ze de 
werkzaamheden tussen de Shell
en Ho�and ’s nachts uit. Op onder-
staande tijdstippen is dit deel ook 
afgesloten, de Shell is dan niet bereik-
baar en het Waverveensepad is alleen 
in te rijden vanaf de Hoofdweg. 
-  Donderdag 6 juni van 23.00 uur

tot vrijdag 7 juni 05.00 uur.

Groot onderhoud N201
tussen Mijdrecht en Uithoorn

-  Vrijdag 7 juni van 20.00 uur tot 
zaterdag 8 juni 05:00 uur.

Van vrijdag 7 juni 20.00 uur tot 
zaterdag 8 juni 05.00 uur zijn er daar-
naast werkzaamheden op de kruising 
van de N201 met de N196/Tien-
boerenweg. Verkeer vanuit Amstel-
hoek naar de N201 wordt omgeleid 
via Uithoorn. Vanaf de N201 en de 
Tienboerenweg is de N196 richting 
Amstelhoek wel in te rijden. 

Openbaar vervoer
De bussen blijven tijdens de werk-
zaamheden gewoon rijden in de 
normale dienstregeling. De busbaan 
naast de weg wordt tijdelijk in
twee richtingen gebruikt, dit kan
wel enkele minuten vertraging
opleveren. Voor de exacte reisinfor-
matie kunt u 9292.nl raadplegen. 

Slag om de arm
Bij alle wegwerkzaamheden kunnen 
onvoorziene omstandigheden voor-
komen waardoor het werk moet 
worden uitgesteld naar een later 
moment. Bijvoorbeeld als het lange 
tijd achter elkaar hard regent. Asfal-
teren is dan niet verstandig omdat
de kwaliteit van het resultaat onvol-
doende zal zijn. Als de planning 
onverhoopt wijzigt, melden wij dit. 

Meer informatie
Meer informatie over de werkzaam-
heden vindt u via de BouwApp en 
KWS-app onder ‘Asfaltonderhoud 
N201 Mijdrecht - Uithoorn’ . 

Wilt u op de hoogte blijven van
alle werkzaamheden aan Utrechtse 
provinciale wegen? Volg dan
@werkaandewegutr op X.

Foto aangeleverd.

Regio - Wie kent niet Jules Verne,
de auteur van ‘Reis om de wereld in 
80 dagen’? 
Maar er is nóg een Jules Verne, 
namelijk een Leyland Maarse &
Kroon autobus (met nummer 251). 
Deze bus is op 1 februari 1963 in 
gebruik genomen en de bijzondere 
naam heeft hij gekregen door een 
wirwar van knopjes, hendeltjes, 
controle lampjes en functies die
voor die tijd buitengewoon modern 
waren. Dit was ook de eerste 
touringcar met airconditioning.
Maar wat nóg bijzonderder is, is het 
feit dat dit de bus was waar koningin 
Juliana en prins Bernhard regelmatig 
door het land toerden naar o�ciële 
gelegenheden. 
Waarom schrijven we hierover? Wel, 
op de komende Oldtimer Middag 
Mijdrecht (zondagmiddag 30 juni bij 
het Veenweidebad) gaat deze bus 
een speciale plek innemen op het 
autoplein, vergezeld door twee 
andere oudgedienden uit het 
busvervoer. Al deze bussen zijn dan 
open voor het publiek en eentje gaat 
zelfs rondjes rijden gedurende het 
evenement, voor wie daar in mee 
zou willen. (Dat gaat natuurlijk niet 
80 dagen duren).

Nog meer
Gelukkig zijn er nóg meer oldtimers 

die dag. Zo verwachten ze minimaal 
zes brandweerkorpsen uit de regio 
met hun antieke spuitwagens. (Wist 
u dat korps Mijdrecht dit jaar 100 jaar 
bestaat?) En daarnaast natuurlijk de 
gebruikelijke opkomst van ca. 250 
oldtimers, het rijdend Nederlands 
erfgoed van 1908 t/m 1999. Ten tijde 
van dit schrijven zitten ze bijna vol 
met de inschrijvingen, waarna ze 
helaas een wachtlijst moeten gaan 
instellen. Oldtimer Middag Mijdrecht 
wordt voor het derde jaar georgani-
seerd en het is weer een familie 
evenement. Voor de kinderen zijn
er wat leuke gratis activiteiten 
(springkasteel, plak-tattoo’s, puzzel-
speurtochten) en je hoeft niet naar 
huis om te koken, want ze hebben 
weer een goed gevuld food-court 
opgesteld, met live muziek, Country 
Line Dance en daaromheen kraam-
pjes en demonstraties. Het food-
court is al open vanaf ca. 13.00 uur, 
en de eerste oldtimers kan je tegen 
15.00 uur verwachten 
Zet zondag 30 juni in je agenda en 
kom als bezoeker liefst met de �ets. 
Auto’s van bezoekers mogen niet
het terrein op, die worden verwezen 
naar de bezoekers parking, op ca.
1 minuut lopen. Voor informatie en 
sfeerbeelden uit de voorgaande 
jaren kunt u een kijkje nemen op 
www.oldtimermiddagmijdrecht.nl.

Jules Verne in Mijdrecht?

Regio - Op zaterdag 1 juni 2024 
organiseert de Werkgroep Vogels van 
het IVN een excursie naar het nieuwe 
natuurgebied (in ontwikkeling): 
Marickenland. Het zuidoostelijke deel 
van de polder Groot-Mijdrecht heet 
tegenwoordig Marickenland. Wat 
voorheen weidegrond was, is nu riet-
land, nat schraalland en bloemrijk 
grasland. Het gebied ligt tussen de 
N212 (Ingenieur Enschedeweg) en 
Vinkeveen en vormt een verbinding 
tussen andere natuurgebieden in het 
Natuurnetwerk Nederland. Het is een 
belangrijke schakel voor vele planten 
en dieren die pro�teren van vochtige 
natuurgebieden, zoals orchideeën en 
de grote ratelaar, de grote karekiet 
en zelfs de otter. Behalve natuur 
komen er in het gebied recreatie-
voorzieningen, zoals wandelpaden, 
een natuurspeelplaats en vogel-
uitkijkpunten. Wij gaan deze excursie 
met name op zoek naar de steltkluut.
Steltkluten overwinteren in Afrika en 
komen april/mei terug naar Neder-
land om te broeden. Het is een zeer 
zeldzame soort maar in onze nieuwe 
moerasgebieden zoals bij Maricken-
land voelen ze zich thuis. De stelt-
kluut is een gracieuze vogel die wel 
wat lijkt op een mini-ooievaar. Stelt-
kluten zijn sociale vogels die in 

goede leefgebieden het liefst in 
kleine groepen optrekken. We gaan 
deze ochtend naast de steltkluut ook 
andere vogels zien en horen die hier 
broeden zoals: bergeend, kluut, 
kneu, oeverlopers en nog veel meer 
riet en watervogels.
Verzamelen om 09.00 uur vanaf de 
parkeerplaats aan de Ingenieur 
Enschedeweg. De excursie start om 
09.15 uur op de parkeerplaats. Rond 
12. 00 uur uur zijn we terug. Neem 
kijker, brood en iets te drinken mee. 
Kleed je zo nodig warm aan.
Zie https://www.ivn.nl/afdeling/
de-ronde-venen-uithoorn/natuur
activiteiten/steltkluten-in-maricke
land-1-juni/ om je aan te melden of 
voor vragen mail vogelwerkgroep@
ivn-drvu.nl.

Steltkluten in de polder!

WANDELEN WERKT

Regio - Of je nu in de warmte, kou 
of regen aan de wandel gaat. Het
is van belang dat je goed gekleed 
gaat. Het weer zou geen reden 
mogen zijn om thuis te blijven. 
Vorige week was er ook voor de 
Mindful Walk-cursus op woensdag 
regen voorspeld. Maar mijn motto is 
altijd dat het meevalt en als het niet 
echt stortregent ga ik gewoon aan 
de wandel.

Bij wandelen is een goede voor-
bereiding het halve werk is. Met het 
dragen van de juiste (regen)kleding, 
schoenen, sokken en in de winter 
handschoenen voorkom je dat het 
plezier van een mooie wandeling
je wordt afgenomen. Bekijk voordat 
je op pad gaat de weersvoorspel-
lingen. Zo kun je met de juiste 
kleding en accessoires op pad gaan. 
Let behalve op temperatuur en de 
kans op neerslag ook op wind. Gure 

wind kan de gevoelstemperatuur 
�ink verlagen. Met wandelen helpt 
het dragen van meerdere laagjes 
vaak beter tegen de kou dan één 
dikke laag. 

In deze tijd zijn er – zeker bij water 
– vaak ook teken, muggen, horzels, 
dazen en al wespen. Dat hebben 
een aantal cursisten al ervaren afge-
lopen woensdag. Van belang dus 
om je lichaam (let op enkels!) goed 
bedekt te hebben en een muggen-
werend middel met DEET te 
gebruiken. Voor diegenen die zelfs 
door de kleding geprikt worden, is 
het interessant eens te kijken naar 
muggenwerende kleding. 

Bij wandelen zijn goede schoenen 
en sokken cruciaal. Wanneer je 
wandelschoenen en -sokken draagt 
die te krap of te wijd zijn, kan dat 
blaren veroorzaken. Dat komt door 
wrijving. Wandelschoenen moeten 
goed passen bij jouw voeten, 

comfortabel voelen en duurzaam 
zijn. Qua soort en constructie 
moeten je schoenen geschikt zijn 
voor de wegen en de paden waar-
over jij meestal wandelt. Er zijn 
verschillende categorieën.

Sokken hebben veel taken: afvoer 
transpiratievocht, wrijving tussen 
wandelschoen en voet voorkomen, 
schokdemping en eventueel 
warmte-isolatie. Draag bij voorkeur 
sokken van (merino)wol. Deze 
houden je voeten warm bij koude 
en houden ze koel zodra het 
warmer wordt. Populair zijn de 
compressiesokken, die de bloed-
circulatie stimuleren en voor 
voldoende zuurstoftoevoer naar
je beenspieren zorgen.
Met de juiste out�t en mindset
kun je het weer pareren en
genieten van het wandelen! 
Wandelen werkt!

Ivonne Pappot is Mindful Walk-
instructeur. Mindful Walk is een 
combinatie van wandelen, mind-
fulness en ademhalingstechnieken. 
Ivonne geeft Mindful Walk-
cursussen en bedrijfswalks. Er is nog 
plek voor de cursus met start op 
woensdagavond 5 juni (vijf keer). 
Meer info: https://�x13.nl.

Foto aangeleverd.

Help, wat doe ik aan?
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IN GESPREK MET ... HANS HEERE

Door Peter Pos.

Uithoorn - Ruim 10 jaar geleden heb 
ik als jeugdvoetbaltrainer drie jaar 
met veel plezier bij Legmeervogels in 
Uithoorn mogen werken. Legmeer-
vogels is een fusieclub van de begin 
jaren dertig oprichtte sportvereni-
gingen v.v. Uithoorn en r.k.s.v. V.D.O. 
In juni 1995 worden zij samen-
gebracht onder de naam Legmeer-
vogels. Een mooie club met een 
mooie historie, maar met nog 
mooiere mensen. 
Met één van die mooie mensen ga ik 
in gesprek. Het is Hans Heere. Wat mij 
betreft één van de iconen binnen de 
club. Als ik aan Hans denk dan zie ik 
die eeuwige (vr)olijke uitstraling en 
ietwat ondeugende glimlach op zijn 
gezicht. Maar wie gaat er werkelijk 
schuil achter de persoon Hans Heere? 
Ik hoop dat ik meer kom te weten 
van Hans Heere en ga met hem in 
gesprek in de kantine op het prach-
tige Sportpark ‘De Randhoorn’.

Hans zijn vrouw is in december 2023 
vrij onverwachts overleden, en 
voordat we het interview beginnen, 
informeer ik eerst hoe het nu met 
hem gaat na dit zware verlies.
Hans vertelt mij dat hij en zijn vrouw 
ruim 56 jaar bij elkaar waren, waar-
van 53 jaar getrouwd. Als je zo lang 
samen bent geweest en je partner 
plotseling wegvalt, heeft dat natuur-
lijk veel impact op je leven. Hij geeft 
aan dat het een emotionele achtbaan 
is geweest en dat alles heel onwerke-
lijk was en nog steeds is. Gelukkig 
heeft hij veel steun aan zijn kinderen, 
kleinkinderen en vrienden. Hij vertelt 
mij ook dat hij heel erg blij is dat zijn 
dochter de uitvaart grotendeels heeft 
geregeld, want zelf vond hij het erg 
moeilijk. Hij beseft dat het leven 
doorgaat en dat hij het een plek 
moet geven in zijn leven.
Na dit toch wel emotionele verhaal 
stel ik hem de volgende vragen om 
wat meer over Hans te weten te 
komen.

Kan je iets over jezelf vertellen?
Ik ben geboren in de Jordaan in 
Amsterdam en we keken uit op de 
Westertoren. Mijn vader is ook in de 
Jordaan geboren, maar zijn hart
heeft hij verloren in Zierikzee, want 
daar kwam mijn moeder vandaan.
Er stroomt dus ook wat Zeeuws bloed 
door mijn aderen. Ik ben op tien-
jarige leeftijd begonnen met voet-
ballen bij ZSGO in Amsterdam en heb 
daar 23 jaar gespeeld. Ik heb ook in 
het bestuur gezeten. Daarna kwam ik 
terecht in Uithoorn en ging ik voet-
ballen bij vv Uithoorn. Ik heb daar tot 
aan de fusie ook een bestuursfunctie 
gehad.

Je schakelt wel heel snel door naar 
het voetbalveld, maar kan je nog 
iets meer vertellen over wat je naast 
het voetbal hebt gedaan?
Ik heb ook nog gewerkt en ben 
begonnen als huisschilder. Daarna 
heb ik 37 jaar bij het Gemeentelijk 
Vervoerbedrijf in Amsterdam gewerkt 
als buschau�eur en BOA. Ook heb ik 
nog een paar jaar bij Connection op 
de bus gereden, voordat ik met 
pensioen ging.

Je gaf aan dat je familie heel 
belangrijk voor je is. Kan je daar
wat meer over vertellen?
Ja, zoals gezegd heb ik kortgeleden 
mijn vrouw verloren en dat is een 
groot gemis. Ik heb zelf geen broers 
of zussen, maar gelukkig wel 
kinderen en kleinkinderen. Ik heb
een zoon en een dochter. Mijn zoon 
Marco heeft ook weer een zoon en 
een dochter. Mijn dochter heeft twee 
zoons. Dus ik heb vier mooie klein-
kinderen en zo heeft opa ook weer 
wat te doen, want ik ga geregeld bij 
ze kijken als ze aan het sporten zijn.

Zijn jullie een sportfamilie?
Jazeker. Mijn zoon en dochter zijn 
allebei bij vv Uithoorn begonnen. 
Mijn zoon heeft nog jaren bij VDO in 
het eerste gespeeld en mijn dochter 
heeft verder nog gehandbald bij

alle buurtverenigingen VDO, RKDES 
en KDO. Ook hebben ze allebei 
bestuursfuncties gehad. Ja, het zit 
waarschijnlijk wel in hun DNA want 
mijn vrouw heeft ook altijd de inkoop 
gedaan en in de kantine gestaan. En 
nu dan de kleinkinderen die aan het 
voetballen zijn bij AFC en RKDES.
En één honkbalt bij Thamen. 

Heb je nog andere hobby’s
naast voetbal en Legmeervogels?
Ik heb een tijdje fanatiek postzegels 
verzameld, maar daar ben ik mee 
gestopt. Vroeger dacht je dat dat een 
deel van je pensioen was, maar die 
dingen zijn tegenwoordig niets meer 
waard. Ook heb ik bijna 30 jaar lang 
plezier gehad als vrijwilliger bij de 
Sinterklaasactie. Ik geloof namelijk 
heilig in Sinterklaas. Ik liet dan mijn 
baard groeien. Mijn haren waren al 
wit en ging dan een paar weken niet 
naar de kapper. Vervolgens trok ik 
iets roods aan en ging ik met wat 
Pieten bij de kinderen op bezoek. 
Omdat het Sinterklaasfeest maar drie 
of vier weken duurt kon ik dit goed 
combineren met voetbal, want dat 
blijft toch wel mijn grootste hobby.

Ik hoorde dat je ook nog iets bij de 
lokale radiozender hebt gedaan?
O ja, dat klopt bijna vergeten! Ik
ben inderdaad ook nog radiopiraat 
geweest. Samen met Rinus van Zaal 
heb ik 26 jaar lang de sportredactie 
verzorgd bij Radio RIK (Radio Info de 
Kwakel), wat later RICK FM is 
geworden. Zaten we ergens achter

in een boerenschuur en belden dan 
alle sportclubs in de regio en deden 
verslag. Dat was ook een mooie tijd.

Dan gaan we het nu over je grootste 
hobby hebben. Wat heb je allemaal 
gedaan bij Legmeervogels?
Ja, vanaf het begin ben ik betrokken 
geweest bij deze club. Wist je dat ik 
één van de drie ondertekenaars van 
de akte van oprichting van deze 
prachtige fusieclub ben? Vroeger was 
er wat rivaliteit tussen beide clubs en 
waren er twee kampen, maar dat had 
ik helemaal niet omdat ik van buiten 
kwam. De ene week ging ik naar
VV Uithoorn om naar mijn dochter te 
kijken, en de andere week stond ik bij 
VDO langs de lijn bij mijn zoon. Dus 
ik had dat sentiment niet. Legmeer-
vogels is vanaf de oprichting natuur-
lijk wel mijn club. Ik heb daar zes jaar 
in het bestuur gezeten en ben jaren-
lang betrokken geweest bij het eerste 
elftal. Daar ben ik vorig jaar mee 
gestopt, en nu doe ik af en toe wat 
kleine dingen zoals ‘pupil van de 
week’ regelen en wat hand- en 
spandiensten.

Zou je het mooi vinden als er een 
standbeeld van jou op het sportpark 
zou komen te staan voor bewezen 
diensten?
Nee, alsjeblieft niet! Schei uit, ik hoef 
helemaal niet op de voorgrond, laat 
mij maar lekker achter de schermen 
werken. Het samen doen vind ik veel 
belangrijker. Het lijkt misschien alsof 
ik heel belangrijk ben voor de club, 

maar dat valt best mee. Er zijn veel 
belangrijkere mensen dan ik bij deze 
club. Het gaat mij meer om het 
sociale aspect van een vereniging en 
de vriendschappelijke verhoudingen. 
Dat is denk ik ook zo belangrijk van 
een vereniging. Je hoort ergens bij.
Ik durf wel te zeggen dat ik hier veel 
vrienden heb gemaakt en in deze
tijd van mijn leven is dat ook best 
belangrijk. Ik ga graag naar de club 
voor een praatje en een biertje. En
je merkt dan ook dat de mensen 
oprecht geïnteresseerd zijn hoe het 
met mij gaat. Het voelt een beetje als 
familie. Nu zie je wel dat het vereni-
gingsleven aan het veranderen is. 
Men is niet meer zo honkvast en je 
ziet jonge spelers al snel vertrekken 
naar een andere club omdat ze daar 
misschien meer kans hebben om 
hogerop te gaan spelen. En krijgen ze 
ook nog een paar tientjes dan zijn ze 
zo vertrokken. Clubliefde telt dan 
helemaal niet.

Heb je nog een hartenwens
voor de toekomst?
Ja, dat het goed gaat met mijn 
kinderen en kleinkinderen. Voor wat 
betreft Legmeervogels hoop ik dat 
de talenten uit de eigen jeugd bij de 
club blijven en Uithoornaars die nu 
bij andere clubs voetballen weer 
terugkomen bij Legmeervogels.
En dan met eigen clubmensen weer 
op een hoger niveau komen te voet-
ballen en lekker meedoen in de 
eerste klasse. Misschien dat dat ook 
weer lokale sponsors aantrekt. Deze 
club met zo’n mooie accommodatie 
verdient dat vind ik.

Wil je nog iets kwijt aan de mensen 
in Uithoorn?
Ik zou het prettig vinden als de 
mensen wat minder zeuren om het 
zeuren. Sommige dingen zijn nu 
eenmaal zo en moet je accepteren. 
Als we kampioen worden en er is een 
feestje dan zijn er mensen die bellen 
en gaan klagen dat het zo een herrie 
is. Zo vaak worden we geen 
kampioen dus doe niet zo moeilijk 
over twee uurtjes plezier bij de voet-
balclub. En we willen allemaal een 
goede busverbinding maar niet in 
mijn straat. Laten we gewoon wat 
meer begrip voor mekaar hebben en 
plezier maken met elkaar dat is veel 
leuker dan zeuren.

O ja, je moet nog wel even op de 
foto. De mensen moeten natuurlijk 
wel kunnen zien hoe Hans Heere 
eruitziet.
Daar ben ik helemaal niet van. Ik 
hoef niet met mijn gezicht op de 
voorgrond en al helemaal niet in
de krant. Poseren kan ik niet en ben 
afgekeurd voor fotomodel. Maar 
maak maar stiekem wat foto’s dan
zie ik het wel...

Uithoorn - Op donderdag 6 juni 
worden de verkiezingen voor het 
Europese Parlement gehouden.
Dat gebeurt eens in de vijf jaar. 
Burgemeester Pieter Heiliegers 
hoopt op een mooie opkomst en legt 
uit waarom het belangrijk is om te 
stemmen. Burgemeester Heiliegers: 
“Je hebt als kiezer invloed op de 

Europese koers. De onderwerpen 
waarover het Europees Parlement
in Brussel beslist, gaan ons allemaal 
aan: milieu, migratie, veiligheid, 
sociaal beleid, economie. Deze
beslissingen zijn bepalend voor
het dagelijks leven van inwoners
én ondernemers. Europa is dus geen 
ver van ons bed show.” 

“Je hebt als kiezer invloed
op de Europese koers”

Heiliegers vervolgt: “De stemmer 
beslist wie vanuit Nederland in dat 
parlement mag plaatsnemen en
uw belangen behartigt. Tijdens de 
verkiezingen gaan alle landen in de 
Europese Unie naar de stembus. Dat 
gebeurt op verschillende dagen.
In 2024 kiest Nederland 31 Euro-
parlementariërs. Dit zijn er vijf meer 
dan bij de Europese verkiezingen
van 2019. Dit komt door het vertrek 
van het Verenigd Koninkrijk uit de 
Europese Unie en doordat de Neder-

landse bevolking is gegroeid. Straks 
zitten er uit alle landen allerlei kleine 
partijen in het Parlement; het is dus 
belangrijk om samen te werken. 
Ieders stem bepaalt hoe groot die 
fracties worden.
De opkomst voor de Europese
verkiezingen is altijd lager dan bij de 
gemeenteraadsverkiezingen of voor 
de Tweede Kamer. Dat heeft volgens 
de burgemeester onder meer te 
maken met het feit dat de Europarle-
mentariërs minder bekend zijn.

Zij zitten vooral in Brussel of Straats-
burg. “Inwoners weten dus niet
goed voor wie ze moeten kiezen.
Wat kan helpen is het invullen van
de Europese stemwijzer. Deze is te 
vinden via www.eu.stemwijzer.nl.
Er zijn ook nog andere kieshulpen. 
Lees u in en stem op 6 juni. Het 
maakt onze democratie sterker.”

Kijk voor alle praktische informatie 
over stemmen in gemeente Uithoorn 
op www.uithoorn.nl/verkiezingen.

Foto’s:  Peter Pos.
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De Ronde Venen - De gasten van 
Zonnebloem Vinkeveen/Waverveen 
zijn ondergedompeld in de wereld 
van Vermeer en Rembrandt. In 
Fabrique des Lumières in de Wester-
gasfabriek in Amsterdam wordt kunst 
tot leven gewekt en dat hebben zij 

ervaren! Het werk van de Hollandse 
meesters behoort tot de meest 
indrukwekkende schilderijen die er 
zijn. In deze expositie komen meer 
dan 325 schilderijen van zo’n
50 verschillende schilders voorbij. De 
gasten van Zonnebloem Vinkeveen/

Hollandse meesters herleven 
voor de Zonnebloem

Waverveen werden ondergedompeld 
in de wereld van Vermeer en beto-
verd door Rembrandts spel van licht 
en donker! Het werk van de grootste 
artiesten uit de geschiedenis, is 
gegoten in een digitale ode van 
beeld en geluid. Om dat te ervaren 
worden ál je zintuigen geprikkeld en 
word je er onherroepelijk in meege-
zogen. De gasten keken hun ogen
uit en konden er geen genoeg van 
krijgen. Dit bezoek werd mogelijk 
gemaakt door medewerkers van 
Boehringer Ingelheim die de gasten 
opvingen, rondleidden en vertroe-
telden. Zij gaven zo op hun eigen 
wijze invulling aan de visie van 
Boehringer Ingelheim: meer gezond-
heid en verbetering van het leven 
van zowel mensen als dieren.
Zonder deze personele en �nanciële 
steun was het niet mogelijk geweest 
om deze onvergetelijke dag voor de 
gasten met een fysieke beperking te 
realiseren.

Wilnis - De kinderen uit groep 6 van 
de Koningin Julianaschool in Wilnis 
zijn allemaal geslaagd voor hun 
typeexamen. Vanaf augustus 
hebben de leerlingen typelessen 
gevolgd op school, maar ook thuis is 
er �ink geoefend en mét resultaat. 
Inmiddels kunnen alle leerlingen 
blind en met tien vingers typen. Dit 
is handig voor de rest van hun leven, 
want er wordt steeds meer op de 
computer gewerkt, zowel in het 

basisonderwijs als in het voortgezet 
onderwijs.
Blind typen is een onmisbare
vaardigheid waar de kinderen veel 
pro�jt van zullen hebben op school, 
maar ook later in het werkveld.
Om die reden worden op de 
Koningin Julianaschool typelessen 
van Typeworld aangeboden. Zij
zijn trots op alle kanjers uit groep 6 
en hopen volgend schooljaar ook
weer op een geslaagde type cursus!

Het regende typediploma’s
op de Julianaschool

Foto aangeleverd.

Foto aangeleverd.

Mijdrecht - Maandag 13 mei is de 
laatste ronde van de competitie 
gespeeld en zijn de de�nitieve 
ereplaatsen vergeven. Er werd met 
lastige spellen gespeeld om de posi-
ties te verbeteren of te verdedigen.
Overall-winnaar is paar Marja 
Hartman & Elly Degenaars 58,38%, 
gevolgd door Thom & Frans van der 
Does 57,21% en Henny van Nieuw-
kerk & Richard van Heese 54,78%.
De uitslag van de laatste sessie is: 1. 
Thom & Frans van der Does 62,24%, 
2. Henny van Nieuwkerk & Richard 

van Heese 60,94% en 3. Greet 
Vermeij & Ada Groenwegen 58,59%. 
Twee spellen vielen op: 5harten met 
2ups door paar Carla Steenhuis en 
een 5ruiten contract doorpaar Aartse 
Tuijn, waar alle overige paren in een 
SA-contract kwamen.

Donderdag 16 mei werd de voor-
laatste competitieronde gespeeld 
met veel druk om degradatie te 
vermijden en promotie te bereiken. 
Mooie maar moeilijke spellen waren 
op te lossen door de spelers. In de 

Bridgevereniging Mijdrecht A-lijn scoorden Truus Groot & Bep 
Schumacher 62,50%, Annemiek van 
Lookeren & John Williams 53,75% en 
Ineke Siegers & Frank van der Laan 
53,75. Het beste spel werd geleverd 
door paar Siegers met een 6schop-
pencontract. In de B-lijn behaalden 
Diny Dortmans & Ans van U�elen 
65,10%, Richard van Heese & Hans 
Leeuwerik 62,50% en Maria Baas & 
Hubertine van Buul 55,21%. Mooie 
spellen 3SA+2 door paar Kooijman 
en 5schoppen plus 1up door paar 
Van Heese.
Nog één competitieronde en één 
slotdrive en het seizoen is voorbij.

Vinkeveen - Badmintonvereniging 
Kwinkslag zal helaas geen kampioen 
meer kunnen worden dit seizoen. 
Gelukkig zijn de laatste twee 
wedstrijden wel in een overwinning 
geëindigd.
Het team, met Marcel, Niels, Hans en 
Ton, speelde afgelopen donderdag 
hun wedstrijd in De Boei tegen LUSV 
uit Leiden. Uiteindelijk won het team 
van Kwinkslag met 4-2, na veel 

partijen die in drie sets gespeeld 
moesten worden, om tot een goed 
resultaat te komen. 
Omdat sterspeler Maarten nog 
steeds geblesseerd is, en erg wordt 
gemist, zit er geen kampioenschap 
meer in dit jaar. Wel gaan de huidige 
heren hun uiterste best doen toch
als derde te eindigen, met nog
drie wedstrijden te gaan is dit
een doel op zich.

Kwinkslag Vinkeveen
gaat voor de derde plek!

Vinkeveen - Op vrijdag 24 mei 2024 
is er prijsklaverjassen voor iedereen 
in Café Biljart de Merel in Vinkeveen.
Er worden vier ronden van zestien 
gi�es gespeeld en dan worden de 
punten bij elkaar opgeteld en is de 
winnaar of winnares bekend.

Uitslagen
Afgelopen vrijdag was Ria Roskamp 
de beste kaartster met 6981 punten. 
De totale uitslag van deze avond 

was; 1: Ria Roskamp, 2: Cees Wijn-
gaarden, 3: Gerard Compier. De 
poedelprijs ging deze week naar 
Corensa Rijnders met 4968 punten.
De volgende prijsklaverjasavond zal 
dus zijn op vrijdag 24 mei 2024 om 
20.00 uur. Wees op tijd aanwezig 
voor de inschrijving: 19.45 uur.
Tel. nr. van Café Biljart de Merel is 
0297 - 263 562. Adres: Arkenpark
Mur 43, 3645 EH  Vinkeveen.
E-mail: demereldorus3@gmail.com.

Klaverjassen in de Merel

Leescoördinatoren krijgen 
certificaat uitgereikt

De Ronde Venen - Op woensdag
15 mei hebben 11 leerkrachten van 
basisscholen in De Ronde Venen hun 
certi�caat behaald als leescoördi-
nator. Wethouder Maarten van
der Greft heeft in de Bibliotheek 
Mijdrecht elke nieuwe leescoördi-
nator persoonlijk het certi�caat
overhandigd. De scholen konden 
meedoen dankzij subsidie van de 
gemeente De Ronde Venen. De 
cursus ‘Open Boek’ die de leer-
krachten gevolgd hebben, is een 
onderdeel van de Bibliotheek op 
school. Dit programma helpt scholen 
om de leerlingen aan het lezen te 
krijgen en te houden. Er wordt 
vooral ingestoken op leesplezier en 
leesmotivatie.
Wil je als leerkracht ook de cursus 
Open Boek volgen? In september 
start er weer een cursus. 
Kijk voor meer informatie over
de Bibliotheek op school op:
www.bibliotheekavv.nl/onderwijs. 

Wethouder Maarten van der Greft, de leerkrachten van de Driehuis, de Ho�and-
school, de Jozefschool, Kidscollege, St. Antoniusschool, Paulusschool, Twister en de 
Willespoort met certi�caat, de twee trainers en de directeur van de Bibliotheek Eric 
de Haan. Foto aangeleverd.

Regio - Coach4You is een landelijke 
vrijwilligersorganisatie die zich ten 
doel stelt om regionaal leerlingen te 
begeleiden die problemen kunnen 
krijgen met de overgang van basis-
onderwijs naar voortgezet onder-
wijs. De ondersteuning van de 
coach is erop gericht om de leerling 
hierin te begeleiden.
De leerlingen worden via de basis-
school of de ouders aangemeld.

Coach voor een brugklasser
De afdeling Coach4You Uithoorn is 

op zoek naar vrijwilligers die, vanaf 
september, coach voor een brug-
klasser willen worden. De coach 
bezoekt de brugklasser wekelijks 
maximaal 1 uur om hem of haar
te ondersteunen bij zaken die voor
de leerling van belang zijn.

Hulpvragen van de leerlingen
De hulpvragen van de leerlingen 
lopen sterk uiteen en dus kunnen 
we vrijwilligers met uiteenlopende 
achtergronden, leeftijden, erva-
ringen en vaardigheden gebruiken.

Coach4You Uithoorn zoekt 
coaches voor brugklassers

Foto aangeleverd.

Als vrijwillige coach krijg je eerst 
een training (1 dagdeel) en vervol-
gens neem je deel aan ongeveer 
zes intervisie bijeenkomsten per 
jaar met je medecoaches.
We gaan graag een oriënterend 
gesprek met je aan. Wil je meer 
weten over dit project, kijk dan
ook eens op de landelijke website:
http://www.coach4you.org.

Aanmelden
Je kunt je aanmelden bij Ellen
Asselbergs en Hélène Versteeg,
coördinatoren van Coach4You 
Uithoorn, door een mail te
sturen aan elleo@hetnet.nl of
heleneversteeg57@outlook.com.
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Mijdrecht - Een club mét ambitie.
Zo kan het nieuwe bestuur van
SV Argon de vereniging het best 
beschrijven. In een gloednieuw 
beleidsplan deelt zij haar doel-
stellingen: hét Regionaal Opleidings-
instituut van de KNVB worden in 
2028, het vergroten van de binding 
met alle leden, de jaarlijkse door-
stroming van minimaal twee spelers 
naar de Zaterdag 1 én het laten door-
stromen van spelers naar het betaald 
voetbal. Eén ding is echter nog veel 
belangrijker: plezier maken. Daarom 
is de slogan: ‘Samen strijdlustig, 
niemand buitenspel.’

Eén van de bestuursleden die samen 
met de Technische Commissie het 
nieuwe voetbalbeleid geformuleerd 
heeft, is Abe van Nieuwkerk. 
“Uitgangspunt van onze visie is dat 
alle leden, zowel prestatief als recrea-
tief, zich met veel plezier kunnen 
ontwikkelen op hun eigen niveau in 
een veilige omgeving”, zegt hij. “Die 
ontwikkeling vinden we heel belang-
rijk. Veel belangrijker dan het resul-

taat van wedstrijden. Daarin volgen 
we het KNVB-principe: zo lang moge-
lijk, zo breed mogelijk. Daarmee 
bedoelen we dat we de jeugdteams 
per leeftijdscategorie gaan opleiden. 
Alle kinderen trainen per leeftijds-
categorie met elkaar op hetzelfde 
moment onder gekwali�ceerde 
begeleiding. In het seizoen 2024/25 
zullen we daar een start mee maken, 
in het seizoen 2025/26 zal de hele 
onderbouw per leeftijdscategorie 
worden opgeleid.”

Programma
Ook het opleidingsprogramma krijgt 
een kwaliteitsimpuls. “Sinds 1 januari 
hebben wij een Hoofd Jeugdoplei-
ding aangetrokken, Hans van Elden”, 
vervolgt Abe. “Hans zal samen met 
de hoofdtrainers per leeftijdscate-
gorie de voetbalvisie in praktijk
gaan brengen aan de hand van het 
ontwikkelde Voetbal Technisch leer-
plan, waarin per leeftijdscategorie 
passende richtlijnen zijn verwerkt 
voor trainingen, wedstrijden en 
ontwikkelgesprekken. Dit alles moet 

Argon timmert aan de weg
met voetbalbeleidsplan

ertoe leiden dat onze jeugdoplei-
ding aan het eind van het seizoen 
2027-2028 tot de top 100 van Neder-
land behoort. Uitgangspunt daarbij 
is ook dat straks onze zaterdag 1-
selectie voor twee derde bestaat uit 
spelers die in onze eigen Jeugdoplei-
ding hebben gespeeld, die minimaal 
op eerste klasse niveau uitkomt”

Monitoring
Om ervoor te zorgen dat alle leden 
zich naar hun eigen kunnen, wensen 
en mogelijkheden kunnen ontwik-
kelen, wordt de ontwikkeling van 
ieder kind gemonitord, gebruik-
makend van een clubmanagement-
systeem. “Wat gaat al heel goed? 
Waar is wellicht wat extra begelei-
ding nodig? En wat kunnen wij 
daarbij bieden? Je wordt gezien én 
uitgedaagd waar dat voor jou past”, 
stelt Abe. “En past dat niet? Dan is 
dat ook helemaal goed. Wij zijn er 
voor alle leden: of je gewoon weke-
lijks lekker een balletje komt trappen 
of dat je de ambitie hebt om later 
door te stromen naar het betaald 
voetbal. Bij SV Argon kan het 
allemaal.”

Sportief Argon
In het nieuwe beleidsplan zijn ook 
regels en afspraken geformuleerd
op sportief gebied. “Onze sportieve 
strijdlust moet altijd bovenaan 
staan”, vervolgt Abe. “Emoties zijn 
mooi en omarmen we als deze 
bijdrage aan het sportieve spel. We 
durven echter ook te corrigeren als 
deze emoties minder mooi zijn. Zo 
zorgen we ervoor dat iedereen zich 
welkom voelt bij Argon en met veel 
plezier bij ons kan sporten. Deze 
gedragsregels gelden uiteraard niet 
alleen voor onze voetbaltak, maar 
ook voor zaalvoetbal en basketbal. 
Iedereen moet met veel plezier
mee kunnen doen. Ook de scheids-
rechters, grensrechters, ouders en 
vrijwilligers. Samen strijdlustig, 
niemand buitenspel.’’

Mijdrecht - Pas in de toegevoegde 
tijd moest Argon buigen voor Mont-
foort, in de eerste helft met maar 
weinig doelkansen voor beide 
ploegen scoorde Argon wel de 1-0 en 
hield dit vast tot minuut 83 toen de 
gelijkmaker viel. In een hectische 
slotfase viel diep in blessuretijd dan 
toch de 1-2 voor de bezoekers. Het 
was tevens het eerste succes voor
de gelegenheidscoaches Jeroen de 
Vlieger en Andy van Vliet die de 
ontslagen Gert Kruys vervingen.

Weinig actie
De eerste helft kon eigenlijk schrifte-
lijk afgedaan worden, weinig moge-
lijkheden tot scoren en veel werd de 
lange bal gegeven die dan net weer 
niet aankwam. We zagen na elf 
minuten een eerste poging van 
Thomas Koense namens Montfoort 
die alleen een hoekschop opleverde 
die vervolgens middels een kopbal 
naast de paal terecht kwam. Na een 
kwartier een eerste hoekschop voor 
Argon maar die leverde ook niets op.

Lange bal
Na bijna veertig minuten zagen we 
weer een lange bal, nu van Bas 
Schaefers die nu wel goed bij Sven 
Beek terecht kwam, hij controleerde 
de bal fraai en schoof die beheerst in 

de verre hoek 1-0. In minuut 45 ging 
Sven Beek er weer op rechts vandoor, 
gaf de bal voor doel waar een 
tweetal aanvallers klaar stonden, 
echter het leverde alleen een hoek-
schop op.

Kansen voldoende
De tweede helft was een aantrekke-
lijke wedstrijd, Erkelly de Sa was 
ingevallen voor Jayden Zschuschen, 
en in de beginfase moest Argon 
doelman Juran Doezeman tweemaal 
�ink aan de bak om Montfoort (dat 
nu het windvoordeel had) van scoren 
af te houden. Met nog een half uur 
op de klok werd een vrije trap van 
Justin Schouten door Teun Gorten-
mulder ingekopt, scheidsrechter 
Hemkes constateerde een hoekschop 
die daarna in het doelgebied 
opnieuw bij Gortenmulder terecht 
kwam, met een knappe omhaal 
schoot hij hard in maar keeper Robin 
Vianen reageerde met een prima 
re�ex en voorkwam een zeker doel-
punt. Daarna was het weer Mont-
foort dat aanvallend �ink huishield, 
maar liefst vier hoekschoppen op rij 
overleefde Argon. Vervolgens kwam 
invaller Bakker alleen voor 
Doezeman maar hij schoot naast en 
ook een inzet vanaf links ging via de 
lat over.

Argon in blessuretijd onderuit 
tegen Montfoort

Prima redding
Inmiddels was Raoul van Wijk inge-
vallen voor Yannick van Doorn en 
kwam Stan van Balgoijen in het veld 
voor Sven Beek. Siep Keulemans 
schoot naast en een solo van 
Balgoijen liep dood, na een vrij trap 
van Justin Schouten kopte De Sa 
naast. Na een prima redding van 
Doezeman na een hoekschop zagen 
we opnieuw een inzet van Schouten 
met een merkwaardig e�ect die tot 
corner werd verwerkt. In minuut 83 
gaf Argon een onnodige vrije trap 
weg, Menno Bergwer� zag zijn schot 
in de verre hoek verdwijnen: 1-1.

Lange bijtelling
In de lange bijtelling die volgde had 
Argon nog alle gelegenheid om de 
wedstrijd te doen kantelen. Een 
schot van Lars van Wees leek een 
doelpunt maar de bal bleef in het 
zijnet hangen. Na een vrije trap van 
Schouten was keeper Vianen 
verslagen door de kopbal van 
Mitchel van der Veer, echter hij
kreeg assistentie van een verdediger 
die de bal van de doellijn kopte. 
Daarna sloeg Montfoort na een 
uitval alsnog toe en schoot Denny 
van Loen de 2-1 op het bord toen 
Juran Doezeman een inzet niet
goed kon verwerken.

Door deze nederlaag in het de�ni-
tief: Argon zal volgend seizoen een 
klasse lager moeten acteren.

Mijdrecht - Zaterdag 8 juni organi-
seren de Veenlopers vanwege hun 
40-jarig bestaan een loopactiviteit 
voor alle inwoners van De Ronde 
Venen! Trek je wandel- of hardloop-
schoenen aan en kom die dag naar 
het Raadhuisplein in Mijdrecht.
Doe mee met warming-up, techniek-
training en loopscholing en ga 
daarna mee met hen wandelen of 
hardlopen. Iedereen die meedoet 
met het rondje wandelen of hard-
lopen krijgt een leuke, nuttige her-
innering. Om 10.30 uur starten ze 
met de eerste warming-up. Daarna 
kun je ieder half uur aansluiten bij 
een volgende groep. Inclusief trai-
ningsrondje ben je een uurtje bezig. 

Om 15.00 uur start de laatste groep 
met de warming-up.
Je kunt ook alleen meedoen met de 
warming-up en andere oefeningen.
Kun je 8 juni niet of wil je eerder al 
eens kijken bij de Veenlopers? Je 
bent van harte welkom om een
keer mee te lopen of te wandelen. 
Dinsdag- en donderdagavond
verzamelen ze om 19.30 uur bij 
Rendementsweg 14 in Mijdrecht. 
Beide avonden kun je hardlopen;
op donderdagavond kun je ook 
wandelen. Sinds kort is er ook hard-
looptraining op dinsdagmorgen. 
Verzamelen om 10.00 uur op het 
parkeerterrein van De Willisstee
in Wilnis, aan de kant van de dijk.

Open dag Atletiekvereniging
De Veenlopers in Mijdrecht

Wilnis - CSW ging zaterdag op 
bezoek bij Foreholte uit Voorhout. 
Lang leek het erop dat de wedstrijd 
in een doelpuntloos gelijkspel zou 
eindigen maar vlak voor tijd kreeg 
Foreholte een strafschop en moest 
CSW alsnog een 1-0 nederlaag 
incasseren.

De beste kansen in de eerste helft 
waren voor CSW waar de ploeg zeker 
twee keer had moeten scoren. Mick 
v.d. Loo mocht vrij op de doelman 
a�open na een prima pass van Bram 
Bode maar de bal verdween voor 
CSW aan de verkeerde kant van de 
paal. Ook Stijn Molenaar had vrij 
baan richting het doel van Foreholte 
maar dit keer wist de doelman 
redding te brengen. Veel balbezit 
voor Foreholte maar grote kansen 
wist de ploeg niet te creëren omdat 
CSW prima stond te verdedigen.

Na rust begon CSW wat meer aan te 
dringen op zoek naar de bevrijdende 
tre�er. CSW meende recht de 
hebben op een zuivere strafschop
na een handsbal waarbij de arm 
absoluut niet langs het lichaam hing 

maar de scheidsrechter zag het 
helaas anders. CSW kreeg een aantal 
hoekschoppen maar ook zonder het 
gewenste resultaat. Ook in deze 
tweede helft kon Foreholte nauwe-
lijks gevaarlijk worden. Vlak voor tijd 
kreeg Foreholte een vrije trap aan de 
zijkant van het veld maar waarom is 
nog steeds voor iedereen onduide-
lijk. De bal ging uit en kwam op de 
voeten van de grensrechter van CSW 
die een meter buiten het veld stond. 
In plaats van een inworp voor CSW 
gaf de scheidsrechter een vrije trap 
aan Foreholte. De bal werd vervol-
gens in de zestienmeter gebracht
en na een valpartij van een aanvaller 
van Foreholte besliste de scheids-
rechter toch om een strafschop toe 
te kennen waar hij eerder de situatie 
wegwuifde. De strafschop werd 
vervolgens feilloos benut. Heel veel 
woede aan de kant van CSW waar-
door de scheidsrechter het nodig 
vond om heel veel gele kaarten uit
te delen en vervolgens besloot, met 
nog vijf minuten op de klok, zomaar 
af te �uiten. CSW moet de laatste 
wedstrijd nog vol aan de bak om
de nacompetitie te ontlopen.

CSW verliest in slotfase

Mijdrecht - Op een mooie zonnige 
zaterdagmiddag, 11 mei, speelden 
Atlantis 2 en VZOD 2 om 14.10 uur 
tegen elkaar bij Korfbalvereniging 
Atlantis, gesponsord door Van 
Walraven. Atlantis 2 begon sterk met 
een goede concentratie en nam al 
snel een voorsprong. Bij de rust 
stonden ze met 18-5 voor. Hoewel de 
tweede helft wat uitdagender was, 
bleef het team elkaar steunen en 
goeie kansen creëren. De verdedi-

ging van Atlantis 2 was ook sterk en 
dat maakte het VZOD 2 moeilijk om 
te scoren. De overwinning betekent 
dat Atlantis 2 veilig is van degradatie. 
Het was een echte teamprestatie, 
waarbij iedereen zijn kansen greep 
en elkaar vertrouwen gaf. Na a�oop 
van de wedstrijd straalden de coach 
en alle spelers. De volgende 
wedstrijd van Atlantis 2 zal gespeeld 
worden op zaterdag 1 juni om
13.40 uur bij KVZ. Zien we jullie daar?

Korfbal: Atlantis 2 vs VZOD 2
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